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Pan
Eskan Darwich
Radny 
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie utwardzenia pobocza 
ul. Sulisławickiej informuję, iż wykonanie wnioskowanych prac wymaga pozyskania 
przez Miasto Kalisz gruntów wzdłuż ul. Sulisławickiej. Obecnie stanowią one 
własność prywatną. Prace takie należy więc traktować jako inwestycję, której 
realizacja musi być poprzedzona opracowaniem dokumentacji technicznej, 
uwzględniającej poszerzenie pasa drogowego. 

W pierwszej kolejności należy zabezpieczyć w budżecie Miasta Kalisza 
środki na wykonanie projektu wraz z uzyskaniem wymaganych decyzji, opinii 
i uzgodnień. Ujęcie przedmiotowej inwestycji w tegorocznym budżecie nie jest 
możliwe. Uwzględnienie zadania w budżecie Miasta Kalisza na 2025 rok 
uzależnione będzie od możliwości finansowych samorządu. Ostateczną decyzję 
w tej sprawie podejmować będzie Rada Miasta Kalisza. 

Łączę wyrazy szacunku
   Prezydent Miasta Kalisza

/…/
  Krystian Kinastowski



Kalisz, dn. 07.10.2024 r. 

Eskan Darwich  

Radny Rady Miasta Kalisza  

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

Interpelacja 

w sprawie wykonania utwardzonego pobocza ulicy Sulisławickiej  po  

prawej stronie na odcinku od ulicy Piwonickiej do Metalowców. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o utwardzenie pobocza ulicy 

Sulisławickiej po stronie prawej, na odcinku od ulicy Piwonickiej do 

Metalowców . 

Każdego dnia odcinek ten przemierza kilkaset osób w drodze do i z pracy w 

Firmach mających swoje siedziby przy ulicy Metalowców. 

Wzmiankowany fragment ulicy nie posiada żadnego oświetlenia, dodatkowo 

jest to zakręt co dodatkowo ogranicza widoczność. 

Prawa strona jezdni przylega do niewielkiego wału ziemnego więc w chwili 

obecnej piesi idą bezpośrednio po jezdni. 

Wybudowanie utwardzonego pobocza pozwoli na swobodniejsze i 

bezpieczniejsze przemieszczanie się wszystkich uczestników ruchu drogowego i 

połączy chodnik, który skręca w ulicę Noskowską z ciągiem dla pieszych 

wyznaczonym na ulicy Metalowców. 

 

Z góry dziękuję za odpowiedź. 

     Z wyrazami szacunku  

              Eskan Darwich 

 

 


